
VYKDOMOJO KOMITETO POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

2020 m. vasario mėn. 17 d. Vilnius 

Posėdžio pradžia: 17.00 val. 

Posėdžio pirmininkas: Elijus Čivilis (1 įgaliojimas su balso teise). 

Posėdyje dalyvauja: Romualdas Bakutis, Rasa Ališauskienė, Kęstutis Stakėnas, Deividas Vileniškis, 

Antanas Taučius . 

Nedalyvauja: Vilius Lopeta, Vaclovas Šiugždinis, Bronislavas Pliavga. 

 

SVARSTYTA: Organizacinės struktūros pokyčiai. 

NUTARTA: Prezidentas Romualdas Bakutis pateikė prašymą ir pranešė, kad atistatydina ir perduoda laikinai 

einančio prezidento pareigas Elijui Čiviliui. Prezidentas Vykdomojo komiteto posėdyje padėkojo visai 

komandai bei dviračių bendruomenės nariams už didelį pasitikėjimą ir palaikymą, kartu dirbant dviračių 

sporto labui, ir linkėjo sėkmės tolesniuose darbuose. Balandžio 4 d. numatoma ataskaitinė ir rinkiminė konferencija. 

Visi už (5 už; 0 susilaikė; 0 prieš). 

SVARSTYTA: LDSF 2019 metų biudžeto įvykdymas ir ataskaitų tvirtinimas. 

NUTARTA: LDSF 2019 metų biudžeto įvykdymu susipažįstama, siūloma keisti LDSF biudžeto pateikimo 

supaprastintą forma. Teikti konferencijai. Visi už (5 už; 0 susilaikė; 0 prieš). 

SVARSTYTA: LDSF 2019 metų veiklos plano tvirtinimas. 

NUTARTA: veiklos ataskaita papildyta naujomis, neplanuotomis veiklomis, įvykdyta visa planuota veikla. 

Teikti konferencijai. Visi už (5 už; 0 susilaikė; 0 prieš). 

Romualdas Bakutis palieka posėdį. Posėdį toliau tęsia pirmininkas Elijus Čivilis. 

SVARSTYTA: LDSF 2020 metų veiklos plano projektas. 

NUTARTA: Planuojama 2020 metų veikla, pagal jau rašytus projektus, UCI ir UEC kalendorius, LDSF 

kalendoriaus projektą. Pateikiamas pasiūlymas, įsivertinti dabartinį dviratininkų skaičių pagal disciplinas ir 

lytį ir taip nusimatyti finansavimą. Visi už (5 už; 0 susilaikė; 0 prieš). 

SVARSTYTA: Kalendorius 2020 m.  

NUTARTA: MTB ir plento varžybų organizatoriai Lietuvoje raginami teikti paraiškas, kad jų varžybos būtų 

įtrauktos į 2020 m. kalendorių. Visi už (5 už; 0 susilaikė; 0 prieš). 

SVARSTYTA: Teisėjų licencijavimo ir Nacionalinės teisėjų kategorijos aprašas. 

NUTARTA: Pristatomas teisėjų aprašas. Siūloma siųsti el. paštu VK nariams ir atsižvelgiant į jų pateiktas 

pastabas dar pakoreguoti teisėjų aprašus. Visi už (5 už; 0 susilaikė; 0 prieš). 

SVARSTYTA: LDSF įstatai. 

NUTARTA: Į LDSF įstatus įtraukti punktą: Nacionalinę teisėjo kategoriją Lietuvoje suteikiama LDSF. Visi 

už (5 už; 0 susilaikė; 0 prieš). 

SVARSTYTA: Pasaulio treko čempionatas. 



NUTARTA: Tomas Linksmuolį siųsti kartu su sportininkais į Pasaulio treko čempionatą. Visi už (5 už; 0 

susilaikė; 0 prieš). 

SVARSTYTA: Įvykusio Baltijos treko čempionatas ir Lietuvos treko čempionatas. 

NUTARTA: Vertinamas gerai. Visi už (5 už; 0 susilaikė; 0 prieš). 

SVARSTYTA: “Škoda” automobilių reklaminių mainų sutarties pabaiga. 

NUTARTA: Simonos Krupeckaitės ir Ramūno Navardausko automobiliai, kurie buvo perduoti panaudai 

reklaminių mainų sutartimi, turi būti grąžinti nuomotojui, kadangi pasibaigia sutartis. Automobilius grąžinti 

iki kovo 1 d., su galimybe šiuos automobilius įsigyti, kam tai yra aktualu. Visi už (5 už; 0 susilaikė; 0 prieš). 

SVARSTYTA: Naujų LDSF narių priėmimas/šalinimas. 

NUTARTA: “Velonova-Bioracer” ir “Plento dviratininkų komanda” (BLITZ) priimami į LDSF narius. Visi 

už (5 už; 0 susilaikė; 0 prieš). 

Buvę 2018.02.02 VK suspenduoti nariai- Asociacija Dviračių sporto klubas „Dzvelo“ ir Asociacija Vilniaus 

raj.sporto rekreacijos ir turizmo renginių sandrauga „Startas“ šalinami. Visi už (5 už; 0 susilaikė; 0 prieš). 

SVARSTYTA: “Baltic Chain Tour” varžybos 

APTARTA: Kadangi dar nėra aiškus finansavimas, rezervuoti 30 000 eurų Baltic Chain Tour varžyboms iš 

biudžeto. Pasiūlyta organizuoti už šią sumą tarptautines daugiadienes varžybas aplink Lietuvą. Siūloma 

apsvarstyti abu pasiūlymus iki kito VK. 

 

Posėdžio pirmininkas         Elijus Čivilis 

 

Generalinė sekretorė-Direktorė       Rasa Ališauskienė 

 


